

ရန်ကုန်ပရိုတက်စတင့်ပြန်လည်ပြုပြင်သောအသင်းတော်
Yangon Protestant Reformed Church
တနင်္ဂနွေစာစောင်၊ နံပတ် (၈၇)

နေ့စွဲ - ၂၈. ၈. ၂၀၁၁

ဖြောင့်မတ်ခြင်းအကြောင်း(Justification)

ဖြောင့်မတ်ခြင်းဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း? ဖြောင့်မတ်ခြင်းအကြောင်းဆိုသည်မှာ ခရစ်ယာန်ယုံကြည်ခြင်း၏အခြေခံအကျဆုံးအမှန်တရားများထဲမှ တစ်ခုဖြစ်သော်လည်း၊ ဝမ်းနည်းစရာကောင်းစွာ ယနေ့ချိန်တွင် ထိုစကားလုံး၏အဓိပ္ပါယ်မှန်အားသိသူ အလွန်နည်းနေပြီဖြစ်သည်။ ပို၍ဆိုးသည်မှာ ဖြောင့်မတ်ခြင်းခံရသူရရှိသော ကောင်းချီးမင်္ဂလာများကို သိသူ ပို၍နည်းနေခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ဖြောင့်မတ်ခြင်းအကြောင်းကို နားလည်ရန် ထိုစကားလုံးသည် တရားဥပဒေနှင့်ဆိုင်သောစကားလုံးဖြစ်သည်ကို သိပြုရပါမည်။ ဖြောင့်မတ်ခြင်းတွင် ကျွန်တော်တို့သည် ဘုရားသခင်ကို တရားသူကြီးအဖြစ်နှင့်ရင်ဆိုင်ရမည်ဖြစ်သည်(ဇောဗြ ၄:၁၃)။ ဖြောင့်မတ်ခြင်းသည် အမြင့်ဆုံးစုံရှုံးမှ ချမှတ်သော စီရင်ချက်ဖြစ်သည်။ ထို့နေရာမှ ချမှတ်သောစီရင်ချက်အတွက် အယူခံ၍မရတော့ပါ(ယောတ ၄:၈)။

ထို့ကြောင့် ဖြောင့်မတ်ခြင်းဆိုသည်မှာ တရားစီရင်ရာခုံရုံးက သတ်မှတ်သော အခြေအနေတစ်ခုဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်နှင့်သူ၏ဥပဒေရှေ့မှောက် ကျွန်တော်တို့၏အခြေအနေဖြစ်သည် (ဆာလံ ၁၃၀:၃)။ ထိုသို့သတ်မှတ်ပေးသောအခြေအနေအရ ကျွန်တော်တို့သည် ကျွန်တော်တို့သည် တစ်စုံတစ်ခုသောအခွင့်အရေးကို ခံစားရမည်ဖြစ်သည်။ (သို့) တစ်စုံတစ်ခုသော အရေးယူခြင်းကို ခံရမည်ဖြစ်သည်။

တရားသူကြီးတစ်ဦးက စီရင်ချက်ချမှတ်သည်နှင့် အခြေအနေ နှစ်မျိုးသာ ရှိနိုင်ပါသည်။ အပြစ်ရှိသည် (သို့) အပြစ်မရှိ စသည်တို့ဖြစ်သည်။ အပြစ်သားများကိုဖြောင့်မတ်ခြင်းတွင် ဘုရားသခင်က တရားသူကြီးအနေနှင့် သူတို့ကို အပြစ်မရှိသူများ၊ အမှားတစ်ခုမှမလွှဲသူများအဖြစ် ကြေညာပေးခြင်းဖြစ်သည် (ဇော ၂၃:၂၁၊ ၂၆ကော ၅:၁၉)။

ဖြောင့်မတ်ခြင်း၏အံ့ဩစရာမှာ ဘုရားသခင်က ထိုအပြစ်သားတို့ကို အပြစ်မဲ့သူများဟု မြင်ခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုဖြောင့်မတ်ခြင်းကို ခံရသူများက အပြစ်မျိုးစုံပြုကြပါသည်။ တရားသူကြီးကိုပင် ဆန့်ကျင်ကြသူများဖြစ်နေကြပါသည် (ဆာလံ ၅၁:၄၊ ၅၁:၆၊ ၅၁:၇)။

ဘုရားသခင်က ထိုသို့သောသူများကို အပြစ်မဲ့သူများဖြစ်သည်ဟု ကြေညာအမိန့်ချမှတ်ခြင်းသည်၊ ပါးရှန်းနိုင်ငံ၊ မေဒီနိုင်ငံတို့၏ ဥပဒေများကဲ့သို့၊ ပြောင်းလဲ၍မရသောအမိန့်စီရင်ချက်ဖြစ်ပါသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် ဘုရားသခင်သည် မပြောင်းလဲသူဖြစ်ပါသည်။ ဘုရားသခင် ထိုသို့အမိန့်ချမှတ်ခြင်းတွင် မလိမ်ပါ (ဇော ၂၃:၁၉)။ သူ၏အမိန့်စီရင်ချက်သည် မှန်ကန်သည်ဖြောင့်မတ်သည်။

ဆိုလိုသည်မှာ အပြစ်သားသည် သူ၏ကိုယ်ပိုင် ထိုက်တန်ခြင်း (သို့) အလုပ်အကျင့်ကြောင့် ဘုရားသခင်ရှေ့မှောက်တွင် ဖြောင့်မတ်သူ၊ အပြစ်ကင်းသူ ဖြစ်လာနိုင်ပါသည်။ ဖြောင့်မတ်ခြင်းဖြစ်သည် (ဇောမ ၃:၂၈၊ ၄:၆)။ ဖြောင့်မတ်ခြင်း၏ အကြောင်းတရားမှာ သခင်ယေရှုခရစ်တော်၏ ပြည့်စုံသောနာခံခြင်း၊ သူ၏ဝေဒနာခံစားခြင်းနှင့်သေခြင်းတို့ ဖြစ်ပါသည်။

သခင်ယေရှုသည် သူ့အား ဘုရားသခင်က ပေးသောသူများကိုယ်စား အစားထိုးရပ်တည်ပေးသူဖြစ်သည်။ သူ၏ဝေဒနာခံစားခြင်း၊ သေခြင်းတို့သည် သူတို့အပြစ်များကို ပြစ်ဒဏ်ပေးခြင်းဖြစ်သည် (ဇောရှာ ၅၃:၅)။ သူ၏ ပြည့်စုံသောနာခံခြင်းဖြင့် လျှော်ကြေးကို ပြုလုပ်ပေးပါသည်။ “ထိုအခါ အကဇုဒ္ဓုည မယူသောတစ်ကိုပင် ဝန်ပေးရပေမည်” (ဆာလံ ၆၇:၄)။

သူ၏တယောက်ကိုတွေးကြည့်ပါ။ သူ့အပြစ်အတွက် ပေးဆပ်ရမည်။ ခိုးထားသမျှကိုလည်း ပြန်ပေးရမည်။ ထို့ကြောင့် ခရစ်တော်သည် ကျွန်တော်တို့အပြစ်များအတွက် ခံစားယုံ့မျှသာမကပါ။ ကျွန်တော်တို့ပေးသော ဘုရားသခင်ဘုန်းတော်ထင်ရှားစေခြင်းနာခံလိုက်လျှောက်မှုအတွက်လည်း ပေးဆပ်ပေးရပါသည်။

ခရစ်တော်သည် ထိုအရာအားလုံးကို သူ့သူများအတွက် လုပ်ပေးပါသည်။ သူ၏ နာခံခြင်း၊ ဝေဒနာခံခြင်း၊ အသေခံခြင်းတို့ကို သူတို့အတွက် မှတ်ယူပေးပါသည်။ ကျမ်းစာက သူတို့အတွက် “သတ်မှတ်ပေးသည်”ဟု ဖြောင့်မတ်သည် (၂ကော ၅:၁၉)။ ထို့ကြောင့် သူတို့သည် ဘုရားသခင်၏ရှေ့တွင် အပြစ်ဘယ်တုန်းကမှ မရှိသူများကဲ့သို့ (သို့) တကယ်အပြစ်ကို ဘယ်တုန်းကမှမလုပ်ကြသူများကဲ့သို့ ဖြစ်လာကြပါသည်။

ထိုသို့ဖြစ်၍ ဖြောင့်မတ်ခြင်းဆိုသည်မှာ မည်မျှ အံ့ဩစရာကောင်းသောအရာဖြစ်ပါသနည်း? ကျွန်တော်တို့အပေါ် ဘုရားသခင်၏ အပြစ်ဒဏ်ပေးမှု မရှိတော့ပါဟု သိရခြင်းကို မည်သည့်အရာနှင့်မှ နှိုင်း၍မရပါ။ အခြားကောင်းချီးများ၊ အခွင့်ထူးများ၊ ၎င်းတို့ကိုခံစားခြင်းများအားလုံးသည် ဤအချက်အပေါ် တည်နေပါသည်။ “ထိုမဂုဏ် ငမ္မ၏ သခင်ယေရှုခရစ် သိသောပညာသည် အဘယ့်လောကီမတ္တညီထောကု၍၊ ခပွဲမှူးသော အရာတို့ကို ရှိရုံစေသောအရာကဲ့သို့ ငမ္မထွေသတို့၏၊ ထိုသခင်ကောင့် ခပွဲမှူးသောအရာတို့ကို အကျိုးခံရပါ။ ဝေဒနာခံစားမလေ့လာကဲ့သို့အစဉ်ကို ငမ္မရခိုင်ကောင့်လင့်၊ ကိုယ့်ဝေဒနာသည့် အေသခံဝေတာပညာသည့်ဝေဒနာ၊ ငမ္မသည့်ဝေဒနာ အေသခံ၍ ထိုသခင်၊ ထေမာကောင့်မုခံဝေဒနာ၏တံခွားကို၊ ဆဝေဒနာဝေတာပညာသည့်ဝေဒနာကို၊ သိကမုခံဝေဒနာ၊ ပညာတရားအားဝေဒနာ ရေသာ ကိုယ့်ဝေဒနာမတုခံဝေဒနာကိုမကီးစားဘဲ၊ ခရုဝေတာကို ယုံဝေဒနာဝေဒနာအားဝေဒနာရေသာ ဝေဒနာမတုခံဝေဒနာတို့ပညာဟူသော ယုံဝေဒနာဝေဒနာအတုကောင့်ကောင့် ဘုရား သခင်ပေးဝေတာပညာဝေဒနာမတုခံဝေဒနာကို ကိုးစားသပေဒနာ၊ ခရုဝေတာကိုအမိတ္တ၍ ထိုသခင် တည့်မှမညီကောင့်၊ ခပွဲမှူးသောအရာတို့က မတု ကံသို့ ငမ္မထွေသတို့”ဟု ရှင်ပေါလုကပြောခဲ့သလိုဖြစ်ပါသည် (ဖိ ၃:၈-၉)။

ယုံကြည်ခြင်းဖြင့်ဖြောင့်မတ်ခြင်းအကြောင်း(Justification by Faith)

ကျမ်းစာက ယုံကြည်ခြင်းဖြင့်ဖြောင့်မတ်ခြင်းဟု ပြောသည့်အခါ၊ အရေးကြီးသောအချက်အတော်များများကို ပြောနေခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ယုံကြည်ခြင်းဖြင့်ဖြောင့်မတ်ခြင်းက မည်ကဲ့သို့ အပြစ်သားတယောက် ဘုရားသခင်ရေတွင် တကယ်တော်ဖြောင့်မတ်လာသည်ကိုပြသပါသည်။ ဘုရားသခင်၏တရားသူကြီးသဖွယ် ဆုံးဖြတ်ချက်ချခြင်းက မည်ကဲ့သို့ အပြစ်သားတယောက်အတွက် ဖြစ်လာသနည်း? ထို့သို့ဖြင့် ထိုအပြစ်သားသည် အပြစ်ရှိသောအပြစ်မှ အပြစ်မဲ့သောအပြစ်သို့ မည်သို့ဖြတ်ကျော်သွားသနည်း? ဆိုသည်ကို ရှင်းပြပါသည်။

ကျွန်တော်တို့ ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ဖြောင့်မတ်ကြသောအခါ၊ ကျွန်တော်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းကို ကျွန်တော်တို့၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းအတွက် မှတ်ယူပေးပါသည်။ (ကမ္ဘာ ၁၅:၆၊ ရောမ ၄:၅)။ ဘုရားသခင်သည် တရားသူကြီးအဖြစ် ထိုယုံကြည်ခြင်းကို ကျွန်တော်တို့ ၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းအတွက် (သို့) အပြစ်မဲ့ခြင်းအတွက် လက်ခံပေးတော်မူပါသည်။

ဘုရားသခင်က ထိုသို့ပြုလုပ်ပေးသည့်အခါ၊ ယုံကြည်ခြင်းကိုယ်၌က ထိုက်တန်မှုရှိ၍မဟုတ်ပါ။ (သို့) ယုံကြည်ခြင်းနှင့်နာမ်ခြင်းတို့ကို သူ၏ပညတ်တော်များအား ပြည့်စုံစွာလိုက်နာခြင်းဟု အစားထိုးလျက် လက်ခံခြင်းလဲ မဟုတ်ပါ။ ထိုမှဆန့်ကျင်စွာ ယုံကြည်ခြင်း၏ ကိုယ်ပိုင်ဂုဏ်လက္ခဏာကြောင့်သာ ၎င်းကို ဖြောင့်မတ်ခြင်းအတွက် မှတ်ယူပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ တွေ့ခဲ့ကြပြီးသည့်အတိုင်း ယုံကြည်ခြင်း၏အနက်ရှိုင်းဆုံးအဓိပ္ပါယ်မှာ ခရစ်တော်နှင့်ညီညွတ်စေသော တုတ်နှောင်/နှောင်ဖွဲ့မှုဖြစ်ပါသည်။ ထိုအချက်က ကျွန်တော်တို့ မည်ကဲ့သို့ ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ဖြောင့်မတ်လာကြကြောင်း ရှင်းပြပါသည်။ ယုံကြည်ခြင်းကို ကျွန်တော်တို့ ၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းအတွက် မှတ်ယူပေးရခြင်းမှာ၊ ယုံကြည်ခြင်းသည် လုပ်ဆောင်ခြင်းကိုအစားထိုးသောကြောင့်မဟုတ်ပါ။ ယုံကြည်ခြင်း ကိုယ်၌က ထိုက်တန်မှုရှိ၍ မဟုတ်ပါ။ ထိုမှဆန့်ကျင်စွာ ယုံကြည်ခြင်းက ကျွန်တော်တို့ကို ခရစ်တော်နှင့် ဆက်သွယ်ပေး၍ဖြစ် ပါသည်။ ခရစ်တော်၏ပြည့်စုံသောဖြောင့်မတ်ခြင်းနှင့် ဆက်စပ်ပေး၍ဖြစ်ပါသည်။

ထို့ကြောင့် ကျွန်တော်တို့သည် သခင်ခရစ်တော်၏ ဖြောင့်မတ်ခြင်း၊ နာမ်ခြင်း၊ သန့်ရှင်းခြင်းနှင့် လုပ်ဆောင်ပေးမှုတို့ကြောင့် အမှန်ပင် ဖြောင့်မတ်ကြပြီဖြစ်ပါသည်။ ၎င်းတို့သည် ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ကျွန်တော်တို့ပိုင်သောအရာများဖြစ်လာကြပါသည်။ ယုံကြည်ခြင်းက ခရစ်တော်နှင့်သူ၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းကို အားကိုးကိုင်ဆွဲပါသည်။ သူ၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းကြောင့်သာ ဘုရားသခင်ရေတွင် ဖြောင့်မတ်သူဟု လက်ခံကြရခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ယုံကြည်ခြင်းသည် ခြားနားသောလုပ်ဆောင်မှုတစ်ခု မဟုတ်ပါ။ ယုံကြည်ခြင်းဖြင့်ဖြောင့်မတ်ခြင်းဆိုသည်မှာ၊ လူ့အများက ထင်နေသကဲ့သို့၊ ဘုရားသခင်သည် ပညတ်တော်များကိုကျင့်ကြံလိုက်နာခြင်းတို့ကို တောင်ဆို့မည့်အစား တရားသူကြီးတဦးအဖြစ် ကျွန်တော်တို့ထံ တစ်ခုတည်းသောလုပ်ကိုင်မှုအဖြစ်-ယုံကြည်ခြင်း-ကိုသာတောင်းဆိုခြင်းမဟုတ်ပါ။

ယုံကြည်ခြင်းသည် ကျွန်တော်တို့ ထုတ်လုပ်သောအရာမဟုတ်ပါ။ လူ့အများကသင်နေကြသလို ကျွန်တော်တို့ထံမှ ထွက်ပေါ်လာသောအရာလည်းမဟုတ်ပါ။ ယုံကြည်ခြင်းသည် အပြစ်သားကပြုလုပ်သော ဆုံးဖြတ်ချက်မဟုတ်ပါ။ အပြစ်သားသည် မိမိအပြစ်များထံ ပြောက်ဆုံးနေသ၍ ထိုသို့သောဆုံးဖြတ်ချက်ကို ပြုနိုင်မည်မဟုတ်ပါ။ ကျွန်တော်တို့အားဖြောင့်မတ်ရာသို့ရောက်စေသော ယုံကြည်ခြင်းကိုယ်၌က ဘုရားသခင်ပေးသောလက်ဆောင်ဖြစ်ပါသည်။ သူသည် ဖြောင့်မတ်ခြင်းကိုသာ ပံ့ပိုးပေးသည်မဟုတ်ပါ။ ထို့ဖြောင့်မတ်ခြင်း ကျွန်တော်တို့ပိုင် ဖြစ်လာစေမည့် နည်းလမ်းကိုလည်း ပံ့ပိုးပေးတော်မူပါသည်။

ထို့ကြောင့် ကျွန်တော်တို့ဖြောင့်မတ်နိုင်ရခြင်းသည် အစမှအဆုံး ဘုရားသခင်ကြောင့်သာဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ ဖြောင့်မတ်ဖို့ လိုအပ်သည်များအားလုံးကို သူထံမှရပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ကို ဖြောင့်မတ်စေသော ဖြောင့်မတ်ခြင်း၊ ထိုဖြောင့်မတ်ခြင်းကို လုပ်ဆောင်ပေးသူ၊ ထိုဖြောင့်မတ်ခြင်းကို လက်ခံနိုင်ရသောနည်းလမ်း စသည်တို့ကို ဘုရားသခင်ထံမှ ရရှိကြပါသည်။

ထို့ကြောင့် ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် ဖြောင့်မတ်သည်ဆိုခြင်းမှာ အလုပ်(အကျင့်)အားဖြင့်မဟုတ်ပါဟု ပြောနေခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျွန်တော်တို့ကို ကောင်းမြတ်သောအလုပ်များ လုပ်စေပါသည်။ ၎င်းတို့လုပ်ရန် ကြိုတင်ခန့်အပ်ပေးခြင်းဖြစ်ပါသည်။ (ဧဖက် ၂:၁၀)။ သို့သော် ထိုကောင်းသောအကျင့်အလုပ်များ လုပ်ဆောင်ကြသောအခါ၊ ကယ်တင်ခြင်းရပြီးဖြစ်သည်ကို သက်သေပြရန်၊ ကယ်တင်ခြင်းရပြီး၍ ကျေးဇူးတင်ခြင်းအထိမ်းအမှတ်ဖြင့် လုပ်ကိုင်ကြခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကယ်တင်ခြင်းကိုရရှိရန်၊ ထိုက်တန်ရန် လုပ်ကိုင်ကြခြင်းမဟုတ်ပါ။ ကျွန်တော်တို့၏လုပ်ကိုင်ခြင်း/ကျင့်ကြံခြင်းများသည် ဘုရားသခင်ရေမှောက်ရှိ ကျွန်တော်တို့၏အခြေအနေနှင့်မဆိုင်ပါ။ ခရစ်တော်၏လုပ်ဆောင်ပေးမှုများကသာ ကျွန်တော်တို့၏ရပ်တည်ချက်ကို ပြောင်းလဲသွားစေပါသည်။ ဖြောင့်မတ်စေပါသည်။

ထို့ကြောင့် “ကြွားဝါခြင်း အတယ်မှာနည်း? ၎င်းကို ဖယ်ထုတ်ထားပါသည်။”ဟု ကျမ်းစာကပြောသလိုဖြစ်ပါသည်။ (ရောမ ၃:၂၇)။ “အတယ်ကြောင့်ဆိုသော် အရာအားလုံး(ကျွန်တော်တို့၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းအပါအဝင်)သည် သူ့ပိုင်ဆိုင်သောအရာများ၊ သူ့အားဖြင့်ဖြစ်သောအရာများ၊ သူ့အတွက်ဖြစ်သောအရာများသာ ဖြစ်ကြပါသည်။ သူသည် ထာဝရဦးမြောက်ခြင်းကို ခံတော်မူပါစေသတည်း” (ရောမ ၁၁:၃၆)။ အဖိုးအခမလိုသော၊ ကျေးဇူးတော်ကြောင့် ဖြောင့်မတ်ရခြင်းဖြစ်ပါသည်။ လက်ဆောင်အဖြစ်ပေးသောယုံ

ကြည်ခြင်းအားဖြင့်ရလာသည် - ကောင်းချီးမင်္ဂလာရှိလေစွတကား! မထိုက်တန်သောအပြစ်သားများကို ဖြောင့်မတ်စေသည့်ဘုရား သခင်သည် ကျေးဇူးတော်ကြီးဖြတ်သောဘုရားသခင်ဖြစ်ပါတော့သည်တကား။

ဖြောင့်မတ်ခြင်းနှင့်ရွေးကောက်ခြင်းအကြောင်း(Justification and Election)

ဘုရားသခင်၏လူများသည် ထာဝရကာလကပင် လုံးလုံးလျှားလျှား ပြည့်စွာ ဖြောင့်မတ်နေခဲ့ကြပြီဟုတော့ ကျွန်တော်တို့ မယုံကြည်ကြသော်လည်း၊ ရွေးကောက်တော်မူခြင်းနှင့်ဖြောင့်မတ်ခြင်းတို့ကြားတွင် အလွန်နီးစပ်မှုရှိနေပါသည်ဟု ကျွန်တော်တို့ ယုံကြည်ကြပါသည်။ ဘုရားသခင်၏လူများသည် ယုံကြည်ခြင်းဖြင့် ဖြောင့်မတ်ကြပါသည်။ ရွေးကောက်တော်မူခြင်းနှင့်မဟုတ်ပါ။ သို့သော် သူတို့၏ဖြောင့်မတ်ခြင်းကို ရွေးကောက်တော်မူခြင်းမှ ခွဲထုတ်ပစ်၍မရပါ။

ပထမအနေနှင့်၊ ဘုရားသခင်သည် ထာဝရကာလမှ လူတစ်ဦးကို မိမိလူများအဖြစ် ရွေးချယ်တော်မူလျက်၊ သူတို့ကို ဖြောင့်မတ်သူများဟု အမိန့်တော်ချမှတ်ပါသည်။ သူတို့ကိုသာဖြစ်သည်။ သူတို့သည် သန့်ရှင်းကြမည်။ အပြစ်တင်ခွင့်ကင်းကြမည်ဟုလည်း အမိန့်တော်ချမှတ်ပါသည် (ပေက် ၁:၄)။ ၎င်းကို သူတို့ပေးအားဖြောင့်မတ်စေသော ထာဝရအမိန့်တော်မြတ်ဟု ခေါ်ပါသည်။

ဒုတိယအနေနှင့်၊ သူတို့သည် ခရစ်တော်၌ ဘုရားသခင်၏ထာဝရချစ်ခြင်းဖြင့် ရွေးကောက်ခြင်းခံကြရသဖြင့်၊ ဘုရားသခင်က သူတို့ကို ထာဝရကာလကပင် ဖြောင့်မတ်သူများ၊ အပြစ်မဲ့သူများဟု မြင်တော်မူပါသည်။ ထို့အပြင် ဘုရားသခင်က သူတို့အပေါ် ထာဝရကာလမှနေ၍ မိမိ၏ချစ်ခြင်းကို ထားတော်မူသည်။ သူတို့ကို ထာဝရကာလကပင် ခရစ်တော်ထံပေးထားခြင်းဖြစ်သဖြင့်၊ သူတို့ကို ထာဝရကာလကပင် အပြစ်မရှိသူများအဖြစ် မြင်တော်မူပါသည်။

တော်လည်ရာကျမ်း ၂၃:၂၁ သည် ထိုအချက်အတွက် အရေးကြီးပါသည်။ “He hath not beheld iniquity in Jacob” တို့က ရှိုက်ဘာသာပြန်လျှင် “ဘုရားသခင်သည် ယာကုပ်၌ ဆိုးညစ်ခြင်းကို မြင်တော်မမူခဲ့ပါ”ဖြစ်ပါသည်။ မြန်မာကျမ်းစာတွင် လုံးဝမပါပါ။ သတိပြုရမည်မှာ ဤစာကြောင်းကို အတိတ်ကာလ(ခေအ အနညန)အနေနှင့်ရေးထားခြင်းကိုဖြစ်သည်။ ထိုသို့သောသုံးစွဲခြင်းကို ရောမဩဝါဒစာ ၉:၁၃ တွင်လဲ တွေ့ရပါသည်။ “ယာကုပ်ကို ငါချစ်ခဲ့သည်။” ထိုသို့အသုံးပြုခြင်းများအားလုံးက ဘုရားသခင်၏ထာဝရအမိန့်တော်များကို ရည်ညွှန်း၍သုံးကြခြင်းဖြစ်သည်။ ထိုအမိန့်တော်များကို အစိုးရတော်မူသောကျေးဇူးတော်ဖြင့် ချမှတ်ခြင်းဖြစ်သည်။

တော်လည်ရာကျမ်း ၂၃:၂၁ သည် ဘုရားသခင်လူများအား ကျိန်ဆဲရန်ပြင်ဆင်ကြသော ဗာလက်နှင့်ဗာလန်တို့အား အပြေပေးထားခြင်းဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်မလာသေးသော်လည်း၊ အပြစ်ကြောအေးစေခြင်းအသွေးတော် မသွန်းရသေးသော်လည်း၊ ဘုရားသခင်လူများကို ကျိန်ဆဲ၍မရပါ။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ဘုရားသခင်က ချမှတ်သော ထာဝရအမိန့်တော်ကြောင့်ဖြစ်သည်။

ဤရှုထောင့်မှနေ၍သာ ကျွန်တော်တို့သည် ထာဝရဖြောင့်မတ်ခြင်းအကြောင်းကို ဖြောင့်မတ်ကြပါသည်။ ထာဝရကာလမှနေ၍ ဖြောင့်မတ်ခြင်းအကြောင်းဟုလျှင် ပို့ကောင်းပါမည်။ ဤထာဝရကာလမှနေ၍ ဖြောင့်မတ်ခြင်းဆိုသည်ကို ဖြောင့်မတ်ခြင်းအကြောင်းအား ကောင်းစွာနားလည်ရန် နောက်ခံအနေနှင့်ထား၍ကြည့်ရန် အလွန်အရေးကြီးပါသည်။

ဖြောင့်မတ်ခြင်းအကြောင်းကို ဘုရားသခင်၏ထာဝရရွေးကောက်တော်မူခြင်းအမိန့်တော်မြတ်မှနေ၍ ခွဲခြားပစ်လိုက်ခြင်းက၊ ယုံကြည်ချင်ကြလျှင် လူတိုင်းကဖြောင့်မတ်ခြင်းကိုရနိုင်ပါသည်ဟု ဖြောင့်မတ်ခြင်းသို့အဆုံးသတ်သွားတတ်ပါသည်။ ထိုအခါ ချွင်းချက်နှင့်ဖြစ်သောဖြောင့်မတ်ခြင်းသို့ ကျဆုံးသွားပါသည်။ ထိုအခါ ဖြောင့်မတ်ခြင်းသည် အစမဲ့မဟုတ်တော့ပါ။ ကျေးဇူးတော် သက်သက်မဟုတ်တော့ပါ။ အပြစ်သား၏တူနိပြန်လုပ်ဆောင်မှုအပေါ် တည်လာပါတော့သည်။ ထိုသို့သော ဖြောင့်မတ်ခြင်းကို ကျမ်းစာက သင်မပေးပါ။

ထို့ကြောင့် ရွေးကောက်တော်မူခြင်းအမိန့်တော်ဖြင့်သာ ဖြောင့်မတ်ခြင်းသည် ရွေးကောက်ခြင်းခံရသူတို့အဖို့ ခရစ်တော်၏ အသေခံတော်မူခြင်းဖြင့် ရလာခြင်းဖြစ်သည်။ သူတို့အတွက်သာဖြစ်သည်။ ထိုရွေးကောက်တော်မူခြင်းအမိန့်တော်ဖြင့် သူတို့ကိုသာလျှင်(အခြားသူများလုံးဝမပါ) ယုံကြည်ခြင်းလက်ဆောင်ကို ပေးတော်မူပါသည်။ ထိုသို့ဖြင့် ဖြောင့်မတ်ခြင်းသည် သူတို့ပိုင်ဖြစ်လာပါသည်။

ရွေးကောက်ခြင်းမခံရသူများအတွက် ဖြောင့်မတ်ခြင်း လုံးဝမဖြစ်လာနိုင်ပါ။ အပြစ်မှခွင့်လွှတ်ခံရခြင်းသည် သူတို့အတွက် မရနိုင်ပါ။ ဘုရားသခင်၏ထာဝရအမိန့်တော်များတွင်၎င်း၊ ခရစ်တော်၏လက်ဝါးကပ်တိုင်၌၎င်း မရှိသည်ကို သူတို့ထံ ကျမ်းစာအား ကပြောင်းကပြန်မလုပ်ဘဲ၊ ကမ်းလှမ်း၍ မဖြစ်နိုင်ပါ။ ကျမ်းစာက ဘုရားသခင်သည် မှန်ကန်သော၊ ဖြောင်းလဲခြင်းမရှိသော ဘုရားသခင်ဖြစ်သည်ဟု သင်ပေးပါသည်။

ထို့ကြောင့် ဖြောင့်မတ်ခြင်းနှင့်ရွေးကောက်တော်မူခြင်းကြားတွင် ထိုမျှနီးကပ်လှသောဆက်နွယ်မှုရှိနေသဖြင့်၊ ကျွန်တော်တို့သည် ကျွန်တော်တို့ခံရသော ရွေးကောက်ခြင်းကို ကျွန်တော်တို့၏ ဖြောင့်မတ်ခြင်းလမ်းကြောင်းမှနေ၍သာ သိကြပါသည်။ ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့် အပြစ်မှခွင့်လွှတ်ခံရခြင်းကို တွေ့ကြုံခံစားကြလျက်၊ “ယာကုပ်၌ ဆိုးညစ်ခြင်းကို မြင်တော်မမူသော” “အစွဲရေး၌ လှမ်းမှားခြင်းကို မြင်တော်မမူသော” သူထံမှ ထိုအပြစ်မှခွင့်လွှတ်ခံရခြင်းအား ရရှိကြသည်ဟု သိနေကြပါသည် (တော ၂၃:၂၁)။

မိမိ၏လူများကို အစိုးရတော်မူစွာ ဖြောင့်မတ်စေသူ၏အမည်နာမသည် ချီးမွမ်းခြင်းကို ခံရပါစေသတည်း!

+++++

- ၁ - ထို့အပြင်ညီအကိုတို့၊ ငါ သင်တို့ထံ လာသောအခါ၊ ဘုရားသခင်၏သက်သေကို သင်တို့ထံ၌ကြေညာရန် ဉာဏ်ပညာ၏ ထူးကဲ ဖြောင့်မြောက်ခြင်း၊ (သို့) ဟောပြောခြင်း၏ထူးကဲဖြောင့်မြောက်ခြင်းနှင့် မလာပါ။
 - ၂ - အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ငါသည် သင်တို့ထံ ယေရှုခရစ်နှင့်လက်ဝါးကပ်တိုင်ပေါ်အသေခံခြင်းမှလွဲ၍ အခြားမည်မည့်အ ကြောင်းမျှ မသိရန် စိတ်ဆုံးဖြတ်ထား၍ဖြစ်သည်။
 - ၃ - ထို့အပြင် ငါသည် သင်တို့နှင့်အတူ၊ အားနည်းလျက်၊ ကြောက်ရွံ့လျက်၊ အလွန်တုန်လှုပ်လျက် ရှိနေခဲ့ပါသည်။
 - ၄ - ထို့အပြင် ငါ၏ဟောပြောချက်များ၊ တရားဟောခြင်းများသည် လူသားဉာဏ်ပညာ၏ဆွဲဆောင်ခြင်းစကားလုံးတို့နှင့်မဟုတ်ပါ။ သို့သော် ဝိညာဉ်တော်နှင့်တန်ခိုးတော်၏ ဖော်ထုတ်ပြသခြင်းသာ ဖြစ်ပါသည်။
 - ၅ - ထိုသို့ဖြင့် သင်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းသည် လူတို့၏ဉာဏ်ပညာတွင်မတည်ဘဲ၊ ဘုရားသခင်၏တန်ခိုးအပေါ်တွင်သာ တည်မည်ဖြစ် သည်။
 - ၆ - မည်သို့ပင်ဖြစ်ပါစေ၊ ငါတို့သည် ဉာဏ်ပညာကို ပြည့်စုံသောသူတို့ကြားတွင် ပြောဆိုကြပါသည်။ သို့သော် ဤကမ္ဘာကြီး၏ဉာဏ် ပညာတော့မဟုတ်ပါ။ အဆုံးတွင် ဘာမှမဟုတ်သော ဤကမ္ဘာကြီး၏မင်းညီမင်းသားတို့၏ဉာဏ်ပညာလဲ မဟုတ်ပါ။
 - ၇ - သို့သော် ငါတို့သည် ဘုရားသခင်၏ဉာဏ်ပညာကို နက်နဲခြင်း၌ ပြောဆိုကြပါသည်။ ကွယ်ဝှက်နေသောဉာဏ်ပညာလဲဖြစ်ပါ သည်။ ၎င်းကို ဘုရားသခင်က ငါတို့တုန်းအသရေအတွက် ကမ္ဘာကြီးမတည်မရှိမီကပင် ခန့်ထားပါသည်။
 - ၈ - ၎င်းကို ဤကမ္ဘာကြီး၏ မင်းညီမင်းသား တယောက်ကမျှ မသိပါ။ သိခဲ့သည်ဆိုလျှင်၊ သူတို့သည် ဘုန်းကျက်သရေ၏သခင်ကို လက်ဝါးကပ်တိုင်ပေါ် သတ်ကြမည်မဟုတ်ပါ။
 - ၉ - သို့သော် “ဘုရားသခင်က သူ့ကိုချစ်သောသူတို့အတွက် ပြင်ဆင်ပေးထားသောအရာများကို မျက်စိဖြင့် မမြင်ရသေး၊ နားဖြင့် လည်း မကြားရသေး၊ လူ့၏နှလုံးသားထဲသို့လည်း မဝင်ရောက်သေးပါ” ဟု ရေးထားသကဲ့သို့ဖြစ်ပါသည်။
 - ၁၀ - သို့သော် ဘုရားသခင်သည် ထိုအရာများက သူ့၏ဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် ငါတို့ထံ ဖွင့်ပြတော်မူပါသည်။ အဘယ့်ကြောင့်ဆို သော် ဝိညာဉ်တော်သည် အရာခပ်သိမ်းကို စိစစ်တော်မူပါသည်။ မှန်သည်၊ ဘုရားသခင်၏နက်နဲသောအရာများကိုလည်း စိစစ် တော်မူပါသည်။
 - ၁၁ - အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် လူသားအထဲ၌ရှိနေသောဝိညာဉ်ကသာ လူသား၏အကြောင်းအရာများကို သိနိုင်သည် မဟုတ်ပါ လော? ထို့အတူ ဘုရားသခင်၏အကြောင်းအရာများကိုလည်း လူသားက မသိပါ။ သို့သော် ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်တော်ကသာ သိ ပါသည်။
 - ၁၂ - ယွှားတွင် ငါတို့သည် ဤကမ္ဘာကြီး၏ဝိညာဉ်ကို ရကြသည်မဟုတ်။ သို့သော် ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်ကို ရကြခြင်းဖြစ်သည်။ ထို သို့ဖြင့် ငါတို့သည် ဘုရားသခင်က ငါတို့ထံ အစမဲ့ပေးထားသောအရာများကို သိနိုင်ကြမည်ဖြစ်သည်။
 - ၁၃ - ထိုအရာများ၏အကြောင်းကိုပင် ငါတို့ ပြောဆိုကြခြင်းဖြစ်သည်။ လူသား၏ဉာဏ်ပညာကသင်ပေးသော စကားလုံးများနှင့် မ ဟုတ်ပါ။ သို့သော် သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်က သင်ပေးသောစကားလုံးများနှင့်ဖြစ်သည်။ ဝိညာဉ်ရေးရာအကြောင်းအရာများကို ဝိ ညာဉ်ရေးရာအကြောင်းအရာများနှင့် နှိုင်းယှဉ်လျက်ဖြစ်သည်။
 - ၁၄ - သို့သော် သဘာဝလူသားသည် ဘုရားသခင်ဝိညာဉ်တော်၏အကြောင်းအရာများကို လက်မခံပါ။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ၎င်းတို့သည် သူ့အတွက် မှိုက်မဲခြင်းများ ဖြစ်ပါသည်။ ထို့အပြင် သူသည် ထိုအရာများကို သိလည်းမသိနိုင်ပါ။ အဘယ့်ကြောင့်ဆို သော် သူတို့သည် ဝိညာဉ်ရေးရာအရ မျက်စိကန်းနေကြသည်။
 - ၁၅ - သို့သော် ဝိညာဉ်ရေးရာရှိသောသူကမူ အရာခပ်သိမ်းကို ချင့်ချိန်ဆင်ခြင်ပါသည်။ သို့သော် သူ့ကို မည်သည့်လူသားကမျှ မစီရင်ရပါ။
 - ၁၆ - အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် သူ့ကိုသွန်သင်ဆုံးမနိုင်ရန် မည်သူသည် သခင်ဘုရား၏စိတ်ကိုသိပါသနည်း? သို့သော် ငါတို့၌ ခရစ် တော်၏စိတ် ရှိပါသည်။
- ဆာလံ ၆:၁-၁၂ (ဂြိုဟ်းဘုရင်မူ) ဂျေဇုသန်အမျိုးအတွက်၊ အရေးကြီးဆုံးအနုပညာရှင်၊ ဒါဝိတ်၏ဆာလံ
- ၁ - ငါ့ဝိညာဉ်သည် အမှန်ပင် ဘုရားသခင်ကို စောင့်မျှော်ပါသည်။ သူ့ထံမှနေ၍ ငါ၏ကယ်တင်ခြင်း ရောက်လာပါမည်။
 - ၂ - သူ့တပါးတည်းသည်သာ ငါ၏ကျောက်နှင့်ကယ်တင်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ သူသည် ငါ့ကိုကာကွယ်သူဖြစ်သည်။ ငါသည် ကြီးစွာလှုပ် ရှားလိမ့်မည်မဟုတ်။
 - ၃ - သင်သည်သည် မည်မျှကြာအောင် လူတိုင်းကိုဆန့်ကျင်ကာ ဇုကွပေးကြမည်နည်း? သင်တို့အားလုံး သူတ်သင်ခံကြရလိမ့်မည်။ သင်တို့သည် ကွေးညွတ်သောနံရံကဲ့သို့ဖြစ်မည်။ ထို့အပြင် ယိမ်းထိုးနေသောခြံစည်းရိုးကဲ့သို့ဖြစ်ကြပါမည်။
 - ၄ - သူတို့သည် သူ့ကို သူ၏ကြီးကျယ်ခန်းနားခြင်းမှ ဖြုတ်ချရန်သာ တိုင်ပင်ကြပါသည်။ သူတို့သည် လိမ်ညာခြင်းကို နှစ်သက်ကြ သည်။ သူတို့၏နှုတ်ခမ်းများနှင့်ကောင်းချီးပေးတတ်ကြသည်။ သို့သော် အတွင်းမှနေ၍ ကျိန်ဆဲကြသည်။
 - ၅ - ငါ့ဝိညာဉ်သည် ဘုရားသခင်ကိုသာ စောင့်မျှော်ပါသည်။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ငါ၏မျှော်မှန်းချက်သည် သူ့ထံမှသာ လာ မည်ဖြစ်သည်။
 - ၆ - သူသည်သာလျှင် ငါ၏ကျောက်နှင့်ငါ၏ကယ်တင်ခြင်းဖြစ်သည်။ သူသည် ငါ၏အကာအကွယ်ဖြစ်သည်။ ငါသည် မလှုပ်မရှား ရှိ ပါလိမ့်မည်။

- ၇ - ငါ၏ကယ်တင်ခြင်းနှင့်ငါ၏ဘုန်းကျက်သရေသည် ဘုရားသခင်၌ရှိသည်။ ငါ့ခွန်အား၏ကျောက်၊ ထို့အပြင် ငါ့ခိုလှုံရာသည် ဘုရားသခင်၌ဖြစ်သည်။
- ၈ - လူထုတို့ သူ့ကို အချိန်ရှိသမျှ အားကိုးကြပါ။ သူ့ရှေ့မှောက်တွင် သင်တို့နှလုံးသားများကို သွန်ထုတ်ကြပါ။ ဘုရားသခင်သည် ငါတို့အတွက် ခိုလှုံရာဖြစ်ပါသည်။
- ၉ - အဆင့်နိမ့်သောလူသားတို့သည် အမှန်ပင် အနတ္တသက်သက်ဖြစ်ကြသည်။ ထို့အပြင် အဆင့်မြင့်လူသားတို့လည်း လိမ်ညာခြင်း တမျိုးသာဖြစ်ပါသည်။ ချိန်တွင်တွင် ချိန်တွယ်လျှင်၊ သူတို့နှစ်လုံးသည် အနတ္တထက် ပို၍ပေါ့ပါသည်။
- ၁၀ - ပိနိုပ်ခြင်းကို အားမကိုးနှင့်၊ ထို့အပြင် လူ့ယူခြင်း၌လည်း အချည်းနိုးမဖြစ်လာနှင့်၊ အကယ်၍ ကြွယ်ဝခြင်း တိုးတက်လာလျှင်၊ ၎င်းတို့အပေါ်သို့ သင်၏နှလုံးသားကို မထားနှင့်။
- ၁၁ - ဘုရားသခင်က တခါ ပြောသည်။ နှစ်ကြိမ် ထို့အကြောင်းကို ငါကြားသည်။ တန်ခိုးစွမ်းအားကို ဘုရားသခင်က ပိုင်ဆိုင်သည်။
- ၁၂ - ထို့အပြင် အိုသခင်ဘုရား၊ ကိုယ်တော်ထံ၌ သနားခြင်းလည်းရှိပါသည်။ အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ကိုယ်တော်သည် လူတို့ကို သူ၏အလုပ်အတိုင်း ပြန်ပေးဆပ်တော်မူပါသည်။

ဆာလံ ၆၃:၁-၁၀ (ဂျိန်းဘုရင်မ) ဂျူဒတို့၏သဲကန္တရဏ်နေ့စဉ်၊ ဒါဝိတ်ဆပ်ဆိုသော ဆာလံ၊

- ၁ - အို ဘုရားသခင်၊ ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်၏ဘုရားသခင်ဖြစ်ပါသည်။ မနက်စောစော ကိုယ်တော်ကို ကျွန်ုပ်ရှာပါမည်။ ကျွန်ုပ်၏ ဝိညာဉ်သည် ကိုယ်တော်ကို ဆာပါသည်။ ရေမရှိသောနေရာ၊ ခြောက်သွေ့ဝတ်မတ်သောနေရာတွင် ကျွန်ုပ်၏အသားတို့က ကိုယ်တော်ကို တမ်းတပါသည်။
- ၂ - ကိုယ်တော် တန်ခိုးနှင့်ကိုယ်တော် ဘုန်းကျက်သရေကို တွေ့ရန်ဖြစ်သည်။ ဝတ်ပြုရာအရပ်တွင် ကိုယ်တော်ကို တွေ့ခဲ့ရသကဲ့သို့ ဖြစ်သည်။
- ၃ - အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ကိုယ်တော်၏ချစ်မြတ်နိုးကြင်နာခြင်းသည် အသက်ရှင်းခြင်းထက် ပို၍ကောင်းပါသည်။ ကျွန်ုပ်၏ နှုတ်ခမ်းတို့ဖြင့် ကိုယ်တော်ကို ချီးမွမ်းပါမည်။
- ၄ - ထိုသို့ ကျွန်ုပ်အသက်ရှင်စဉ် ကိုယ်တော်ကို ကောင်းချီးပေးမည်။ ကျွန်ုပ်သည် လက်တို့ကို ကိုယ်တော်နာမတော်၌ မြောက်ထားပါမည်။
- ၅ - ကျွန်ုပ်၏ဝိညာဉ်သည် ခြင်ဆီနှင့်အဆီကိုစားရသကဲ့သို့ ကျေနပ်ရပါမည်။ ထို့အပြင် ကျွန်ုပ်၏နှုတ်ခမ်းတို့ကလည်း ဝမ်းမြောက်စွာ ကိုယ်တော်ကို ချီးမွမ်းကြပါမည်။
- ၆ - ကျွန်ုပ် ကိုယ်တော်ကို အိပ်ရာပေါ်မှ သတိရသောအခါ၊ ထို့အပြင် သန်းကောင်ယံ၌ ကိုယ်တော်အပေါ် တွေးတောဆင်ခြင်သည့်အခါ၊
- ၇ - အဘယ့်ကြောင့်ဆိုသော် ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်၏အကူအညီဖြစ်တော်မူခဲ့ပါသည်။ ထို့ကြောင့် ကိုယ်တော်အတောင်တော်အရိပ်အောက်တွင် ကျွန်ုပ်သည် ဝမ်းမြောက်လျက်ရှိပါမည်။
- ၈ - ကျွန်ုပ်၏ဝိညာဉ်သည် ကိုယ်တော်နောက်သို့ အပြင်း လှိုက်ပါသည်။ ကိုယ်တော်ညာဖက်လက်တော်က ကျွန်ုပ်ကို ထောက်မပါသည်။
- ၉ - သို့သော် ကျွန်ုပ်၏ဝိညာဉ်ကို ခြေဖုန်းပျက်ဆီးဖို့ ရှာနေသူများသည် ကမ္ဘာကြီး၏နိမ့်သောအပိုင်းများသို့ သွားကြပါမည်။
- ၁၀ - သူတို့သည် ဓါးဖြင့် လဲကြလိမ့်မည်။ သူတို့သည် မြေခွေးတို့၏အစာဖြစ်လိမ့်မည်။
- ၁၁ - သို့သော် ရှင်ဘုရင်မှာမူ ဘုရားသခင်ထံ၌ ဝမ်းမြောက်လိမ့်မည်။ သူ့အားဖြင့် ကျိန်ဆိုခြင်းပြုသောသူမှန်သမျှ ဂုဏ်ကျက်သရေနှင့်ပြည့်လိမ့်မည်။ သို့သော် လိမ်ညာခြင်းကိုပြောသောသူတို့၏နှုတ်များမှာ ရပ်တန့်ခြင်းကိုခံကြရမည်။

=====

သခင်ဘုရား၏နေ့ (၂၈)

၇၅။ သင်သည် သခင်ခရစ်တော်လက်ဝါးကပ်တိုင်ပေါ်၌ပြည့်စုံစေခဲ့သော တကြိမ်ယဇ်ပူဇော်ခြင်းနှင့် သူ၏အကျိုးကျေးဇူးများအားလုံးကို ပါဝင်ဆက်ဆံသူဖြစ်ကြောင်း သခင်ဘုရား၏ညစာပွဲတော်မင်္ဂလာက မည်သို့သွန်သင်သနည်း၊ သေချာစေပါသနည်း?

ဤသို့ဖြစ်၏။ ကျွန်ုပ်နှင့်ယုံကြည်သူအားလုံးကို သခင်ခရစ်တော်က သူ့အားသတိရအောက်မေ့ဖို့ရာ၊ ထိုမျိုးပဲ့ထား သောမုန်ကိုစားရန်နှင့် ထိုခွက်ကိုသောက်ရန် ဤကတိတော်များကိုထည့်သွင်း၍ မိန့်တော်မူခဲ့ပါသည်။ ပထမအနေနှင့် သခင်ဘုရား၏မုန်ကို ကျွန်ုပ်အတွက်မျိုးပွဲခြင်း၊ ပွဲတော်ခွက်ကို ကျွန်ုပ်ထံကမ်းပေးခြင်းတို့အား ကျွန်ုပ်မမြင်သောအခါမှစ၍ သူ၏ကိုယ်ခန္ဓာကို ကျွန်ုပ်အတွက် လက်ဝါးကပ်တိုင်ပေါ်၌ပူဇော်လျက်မျိုးပွဲ၏၊ သူ၏အသွေးကို ကျွန်ုပ်အတွက်သွန်းလောင်း၏ ဆိုသည်ကိုသေချာစေ၏။ ထို့အပြင် သခင်ဘုရား၏မုန်နှင့်ခွက်ကို သခင်ခရစ်တော်၏ခန္ဓာနှင့်အသွေးတော်၏ သေချာသောလက္ခဏာအနေနှင့် သင်းအုပ်ဆရာ၏လက်မှလက်ခံလျက် ကျွန်ုပ်၏နှုတ်ခမ်းနှင့်ထိတွေ့ကြောင်း သေချာသကဲ့သို့ ကျွန်ုပ်၏ဝိညာဉ်ကို သခင်ခရစ်တော်က ထာဝရအသက်သို့ကျွေးမွေး လျက် ပွဲဖြိုးထွားကြိုင်းစေပါသည်။

၇၆။ ထိုသို့ဆိုလျှင် လက်ဝါးကပ်တိုင်၌အသေခံသောသခင်ခရစ်တော်၏ကိုယ်ခန္ဓာကိုစားခြင်း၊ သွန်းလောင်းသောအသွေးကိုသောက်ခြင်းဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း?

သခင်ခရစ်တော်၏ဝေဒနာခံခြင်းများနှင့်သေခြင်းတို့ကို ယုံကြည်သောနှလုံးသားဖြင့်လက်ခံ၍ အပြစ်လွတ်ခြင်းနှင့်ထာဝရအသက်တို့ကိုရရှိခြင်း

မျှသာမကပါ။ ၎င်းတို့အပြင် သခင်ခရစ်တော်ထံနှင့်ကျွန်ုပ်တို့ထံတွင် ကျိန်းဝပ်တော်မူသော သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်အားဖြင့် သူ၏သန့်ရှင်းသောခန္ဓာကိုယ်နှင့် ပို၍ပို၍ညီညွတ်လာခြင်းဖြစ်၏။ ထို့ကြောင့် သခင်ခရစ်တော်သည် ကောင်းကင်တို့၌ရှိလျက် ကျွန်ုပ်တို့သည် မြေကြီးပေါ်တွင်ရှိနေလင့်ကစား၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် “သူ၏အသွေးနှင့်အသား၊ သူ၏အရိုးစင်စစ်”ဖြစ်လာ၏။ ထိုသို့ဖြင့် ခန္ဓာတစ်ခု၏အင်္ဂါများအား ဝိညာဉ်တစ်ခုက အုပ်စိုးသကဲ့သို့ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဝိညာဉ်တစ်ခု၏ထာဝရအုပ်စိုးမှုအောက်တွင် အသက်ရှင်သူများဖြစ်ကြ၏။

၇၇။ ထိုမျိုးပဲ့ထားသောမုန့်ကိုစား၍၊ ထိုခွက်ကိုသောက်တိုင်း ယုံကြည်သူတို့ကို သူ၏အသား တော်နှင့်အသွေးတော်ဖြင့် သခင်ခရစ်တော်က အမှန်တကယ်ပင်ကျွေးမွေး၊ ဖွံဖြိုးထွားကြွင်းစေမည်ဟု မည်သည့်နေရာတွင် ကိပေးခဲ့ပါသနည်း?

ပွဲတော်မင်္ဂလာကိုခန့်အပ်ခံကာဖြစ်၏။ ဤသို့ပြောထားပါသည်။ “သခင်ယေရှုသည်ရန် သူလက်သို့အပ်နှံသောနေ့ညမှာ မုန့်ကိုယူ၍ ကျေးဇူးတော်ကိုမျိုးမွမ်းပြီးမှ မုန့်ကိုပဲ့၍ ဤမုန့်ကား သင်တို့အဖို့အလို့ငှာမျိုးပဲ့သော ငါ၏ကိုယ်ဖြစ်၏။ ယူ၍စားကြလော့၊ ငါ့ကိုအောက်မေ့ဖို့ရာ ဤသို့ပြုကြလော့ဟုမိန့်တော်မူ၏။ ထိုနည်းတူ ညစာစားပြီးမှခွက်ကို လည်းယူ၍ ဤခွက်ကား ငါ၏အသွေး၌တည်သော ပဋိညာဉ်တရားသစ်ဖြစ်၏။ ဤခွက်ကိုသောက်သောအခါ ငါ့ ကိုအောက်မေ့ဖို့ရာ သောကိကြလော့ဟု မိန့်တော်မူ၏။ အကြောင်းမူကား၊ သင်တို့သည် ထိုမုန့်ကိုစား၍ ထိုခွက်ကို သောက်သောအခါ သခင်ဘုရားအသေခံတော်မူခြင်းကို ကြုံလာ တော်မမူမီတိုင်အောင်ပြုကြ၏။”

ထို့ကတိတော်ကို သန့်ရှင်းသောတမန်တော်ရှင်ပေါလုက ထပ်မံ၍ပေါ်ပြန်ခဲ့သည်။ “ငါတို့သည် ကျေးဇူးတော် မျိုးမွမ်းရာ မင်္ဂလာခွက်ပလားမူကား ခရစ်တော်၏အသွေးတော်ကိုဆက်ဆံခြင်း မဟုတ်လော့။ ငါတို့ပဲ့သောမုန့်ကား ခရစ်တော်ကိုဆက်ဆံခြင်းဖြစ်သည်မဟုတ်လော့။ မုန့်တလုံးတည်းရှိသည်ဖြစ်၍ ငါတို့ရှိသမျှသည် တလုံးတည်းသော ထိုမုန့်ကို ဆက်ဆံလျက် ခံယူကြသောကြောင့် အများဖြစ်သောငါတို့သည် တလုံးတကိုယ်တည်းဖြစ်ကြ၏။”